

## Protokoll från Nordic Knights Rådsmöte 2018-04-15

**Plats:** Nordic Knights klubblokal i Ängbol 15, Almunge

**Närvarande:** Patric Fälldin, Cicci Müller, Simon Annmo, Jonny Andersson, Lina Olofsson, Freja Trulsdotter, Malte Myrén Pettersson, Lotta Larsson och Katri Nordström

**Ordförande och sekreterare:** Katri

**Justering:** Cicci

### 1. Ny medlem i Rådet samt PR-grupp

Malte föreslogs till ny medlem i rådet. Han blir ansvarig för producering av filmer med Nordic och göra affischer. Vidare föreslogs att bilda speciell PR-grupp bestående av Lotta – ansvar för hemsidans bilder, info, innehåll och inloggning. Staffan Lindsgård – ansvar för hemsidans layout, teknik och affischer. Freja Trulsdotter – ansvar för Nordics sociala medier och Malte – ansvar för film och affischer. Tillsammans har PR-gruppen Nordics reklamansvar.

**Beslöts att:** godkänna förslagen och välkomna Malte till rådet

### 2. Medlemsregister

Nordics medlemsadministratör Gabriella har tagit mellanår. Till ny medlemsadministratör föreslogs Lotta. Lotta har hand om inloggning till hemsidans medlemssidor och att ha hand om medlemsregistret blir praktiskt vid inloggningshanteringen.

**Beslöts att:** godkänna förslaget och utse Lotta medlemsadministratör

### 3. Köket

Skokloster (27-29 juli)

Vi har idag ingen kökspersonal. Däremot har vi utrustningen och tillståndet. Problem med knallar som matleverantör är hygienregler. Inspektion under sommaren är förväntat. Vi behöver söka någon aktör som uppfyller våra krav att ta över turistmaten. För vår egen mat försöker vi få tillgång till Stenhuset kök, alternativt Gula Villa, Vårdshuset.

Riddarläger (19-21 juni)

Vi har inte tillgång till köket i Parkvillan. Barnen får vara med och lag mat. Året mat får bli enkelt lägermat – grillat, pinnbröd mm. Vi behöver någon som kan organisera, en matmor.

**Beslöts att:** godkänna förslagen

### 4. Dataskyddsförordningen – GDPR

Vi behöver få samtycke från samtliga medlemmar för hantering av personuppgifter i medlemsregistret samt för bilder/filmer på hemsidan och sociala medier samt bilder i våra broschyrer och publikationer. Vi behöver även skyltar till våra träningar, uppvisningar och events. Texten i skyltarna ska informera att vi kommer att fota och filma och att bilderna/filmerna används i vår hemsida och sociala medier samt i våra broschyrer och publikationer. Föreslogs att Katri skriver texten som sedan trycks i tryckeriet. Katri ska även upprätta register över personuppgifter, hanteringen och lag grund.

**Beslöts att:** godkänna förslaget och förfarandet.

### 5. Profilkläder

En önskan har kommit att vi skulle skaffa enklare profilkläder som klubbjacka mm. Föreslogs att Cicci kolla Hööks sortiment

**Beslöts att:** godkänna förslaget

### 6. Original från Lena Furberg

Annika Liljebo har fått en originalteckning med Mulle i Nordics färger. Föreslogs titta efter t-shirts samt tygkassar som vi kan trycka på och sälja i Handelshuset

**Beslöts att:** godkänna förslaget

**7. Sundsvall 16-17 juni**

Vi åker till Sundsvall enbart med tornerspel. Arrangören jobbar för handikappade barn och vi ska ha två spel. Boendet blir i vandrarhem och hästarna stallas upp. Vi ska även visa VIP barnen bakom kulisserna riddare och hästar samt ha barndubbning. Det enda som ska med är rännarbanan och kvintanen. Förslagsvis kan vi hyra en B-kort lastbil. Lina anmälde sig frivillig att köra lastbilen. Hon ska även gyckla under spelen. Vi ska ha med oss 6 riddare med hjälp av Bardhe eller CN.

**Beslöts att:** godkänna förfarandet.

**8. Skokloster**

Simon har fixat samarbete med Uppsala Historiska Fäktskola en HEMA förening (Historical European Martial Arts). Vi ska bara skicka en officiell fråga per mejl.

Till roddningen och under eventet kommer vi att få hjälp från Buschkraft festivalen. Lions kommer som vanlig ha parkeringen.

**Beslöts att:** godkänna förfarandet

**9. Övriga event**

Vi kommer att delta i Björklinge barnens dag. Vi har fått förfrågningar från Tyresö och Göteborg men villkoren samt ersättningen har inte passat oss. Vi kan delta andra Tornerlagens event om vi får officiella frågor från dem.

**Beslöts att:** godkänna förfarandet

**10. Tallinn 13-16 september**

Vi planerar ha en Tallinnresa under september som säsong avslutning. Den här gången stannar vi där en natt och kan ha en helkväll i medeltida krogen Old Hansa. Vi gör en Facebook fråga och kollar av intresset. Föreslagna dagar är torsdag till söndag 13-16 september.

**Beslöts att:** godkänna förslaget

**11. Nästa möte**

Nästa Rådsmöte blir söndagen den 3 juni kl. 11.00 i klubblokalen.

Justeras Uppsala 2018-04-24 Cecilia Måller  
Cecilia Måller